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22. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 13. 12. 2021 

 

 

MVDr. Hrdlík: 

Po ceste tuná som zistil, že jak Paričov, robili tú prípojku, jak ten plyn menili, tam nejak 

podpadla cesta, jak ideš strednou cestou, tam je podpadnutá, jak robili, ale to teraz sa objavilo. 

Čiže tá spolupráca technické služby a mesto, by som povedal, že promtne to riešia. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka záležitosti na Paričove, túto vec poprosím, aby to riešili technické služby. Budeme 

radi ak samozrejme nám adresujete akýkoľvek podnet takéhoto charakteru, pretože takéto 

situácie nastávajú niekedy aj zo dňa na deň. Technické služby v rámci svojich možnosti sa 

snažia havarijné stavy odstraňovať čo najskôr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

- Technické služby mesta Trebišov 

 


